

Kalitest

CERTIFICATE OF REGISTRATION – СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ

This certificate has been awarded to the company
Настоящий сертификат выдан организации

JSC «ATOMENERGOMASH» АО «АТОМЭНЕРГОМАШ»

28, Ozerkovskaya nab., bldg. 3, 115184, Moscow, Russia
Озерковская набережная, 28, стр.3, Москва, 115184, Россия

Legal address: 24, Bolshaya Ordynka, 119017, Moscow, Russia
Юридический адрес: Большая Ордынка, 24, Москва, 119017, Россия

To certify that the implemented environmental management system complies with
В подтверждение соответствия внедренной системы экологического менеджмента требованиям

ISO 14001:2015

For the activities described below
Для следующих областей деятельности

Complete supply and engineering of power engineering equipment for nuclear facilities, gas-and-petrochemical and fuel industry, shipbuilding and special steel market (including arrangements for development, manufacturing, supervised installation and commissioning and maintenance of the equipment)

Комплексная поставка и инжиниринг энергомашиностроительной продукции для объектов атомной энергии, газонефтехимии и топливной энергетики, судостроения и рынка специальных сталей (включая управление разработкой, изготовлением, шеф-монтажом, шеф-наладкой и сервисом оборудования)

EA 34

Kalitest Certification and Training Services Ltd. Şti. :



Cevre Yönetim Sistemi
TS EN ISO IEC 17021-1
AB-0017-YS



TÜRKAK BDS NO
YS-5A71-149A

Figen BİĞÜN
Vice General Manager
Заместитель генерального директора

Certificate No Сертификат №	K-EM-2084
Date of Registration Дата регистрации	22.02.2017
Period of Registration Срок действия	3 years/ года
Certificate Date Действителен с	13.10.2022
Expiry Date Действителен до	17.12.2025

The validity of this certificate depends on the company's conformity with KALITEST Certificate Regulations and the result of the surveillance audits which will be carried out at least once in a year.

Действие сертификата зависит от соблюдения организацией правил сертификации KALITEST и результатов инспекционных аудитов, проводимых по меньшей мере раз в год.

Please verify the validity of this certificate with the serial number of 8687707 from the web site of www.kalitest.com.tr or with TÜRKAK BDS NO from the web site of tbds.turkak.org.tr
Действие настоящего сертификата с номером 8687707 подтверждается на сайте www.kalitest.com.tr или с TÜRKAK BDS NO на сайте tbds.turkak.org.tr

KALITEST BELGELENDİRME VE EĞİTİM HİZMETLERİ LİMİTED ŞİRKETİ
Yazgülü Sokak, Aydın Sitesi 1.Kısım, C-4 1/D Blok, D:33, Levazım-Beşiktaş/İSTANBUL
www.kalitest.com.tr info@kalitest.com.tr